
Θέμα: «Διεκδικούμε την επαναλειτουργία του προγράμματος 1+1». 

 

Την ανάγκη το συνέδριο της ΚΕΔΕ που θα διεξαχθεί στις 7-8 και 9 Νοεμβρίου  

στη Ρόδο να πάρει διεκδικητικό χαρακτήρα και από κοινού οι δήμαρχοι να 

διεκδικήσουν την άμεση επαναλειτουργία του προγράμματος 1+1 παράλληλα 

με την επίσπευση των διαδικασιών του ΑΣΕΠ για την κάλυψη των κενών 

θέσεων στους Δήμους με μόνιμες προσλήψεις προσωπικού, επισημαίνει σε 

επιστολή του προς  την ΚΕΔΕ, ο δήμαρχος Περάματος κ. Γιάννης 

Λαγουδάκος. 

Στην επιστολή επισημαίνεται πως «με έκπληξη και αγανάκτηση 

ενημερωθήκαμε πως ξαφνικά το πρόγραμμα 1+1 διακόπτεται από τους 

Δήμους. Ένα πρόγραμμα που, σε ένα βαθμό, έλυνε τα προβλήματα των 

ανθρώπων που ήταν κοντά στη σύνταξη, και πρόσκαιρα αντιμετωπίζει τα 

προβλήματα στους Οργανισμούς της Τοπικής Αυτοδιοίκησης καθώς οι 

απασχολούμενοι σε αυτό, εξυπηρετούσαν προσωρινά λειτουργίες για πάγιες 

και διαρκείς ανάγκες της Τοπικής Αυτοδιοίκησης». 

«Η λύση, τονίζεται στην επιστολή, είναι όλες οι θέσεις εργασίας των ΟΤΑ να 

καλυφθούν με μόνιμο προσωπικό αλλά δυστυχώς μέχρι σήμερα παραμένει 

μακροχρόνια η προετοιμασία του ΑΣΕΠ και του Υπουργείου Εσωτερικών για 

εγκρίσεις προσλήψεων μόνιμου προσωπικού καθώς μεταφέρεται από έτος σε 

έτος. Μέσα σε αυτή την μεγάλη χρονική καθυστέρηση για κάλυψη 

προσωπικού, διακόπτονται ξαφνικά, προγράμματα τα οποία ήταν ανάσα για 

τη λειτουργία των Δήμων». 

Κι ενώ οι ελλείψεις σε προσωπικό στους Δήμους είναι μεγάλες, πάγιες και 

διαρκείς « δυστυχώς μέχρι σήμερα παραμένει μακροχρόνια η προετοιμασία 

του ΑΣΕΠ και του Υπουργείου Εσωτερικών για εγκρίσεις προσλήψεων 

μόνιμου προσωπικού καθώς μεταφέρεται από έτος σε έτος. Μέσα σε αυτή την 

μεγάλη χρονική καθυστέρηση για κάλυψη προσωπικού, διακόπτονται ξαφνικά, 

προγράμματα τα οποία ήταν ανάσα για τη λειτουργία των Δήμων». 

Τα προβλήματα της καθημερινότητας, τονίζει στην επιστολή ο δήμαρχος 

Περάματος, δεν λύνονται με SMS μηνύματα Πολιτικής Προστασίας σε ακραία 

καιρικά φαινόμενα καύσωνα ή καταιγίδας, όταν αυτά δεν συνοδεύονται από 

πόρους για ενίσχυση του προσωπικού και προμήθειες τεχνικού εξοπλισμού 

για την αντιμετώπιση τους» και προσθέτει: «Ξέρουμε ο βασικός στόχος δεν 

είναι μόνο να σωθούν ανθρώπινες ζωές αλλά να απαλλαγούν ποινικών 

ευθυνών και κακουργημάτων οι ασκούντες κεντρική εξουσία, για την  ̈επόμενη 

πυρκαγιά στο Μάτι ̈ ή την επόμενη  ̈πλημμύρα στη Μάνδρα  ̈και να την 

μετακυλήσουν στους εκπροσώπους των ΟΤΑ Α ́ Βαθμού ακριβώς γιατί 

στερούμαστε προσωπικού και υποδομών Πολιτικής Προστασίας». 



Η κυβέρνηση, τονίζεται στην επιστολή του δημάρχου, «οφείλει να ακούσει τις 

ανάγκες της κοινωνίας, της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και τους εκπροσώπους  

των οργάνων ΚΕΔΕ, ΠΕΔ, καθώς και των συνδικαλιστικών οργάνων των 

ΟΤΑ. ΟΦΕΙΛΟΥΜΕ να έχουμε ξεκάθαρη θέση για τέτοια θέματα. 

Η συμμετοχή στα συνέδρια της ΚΕΔΕ, όπως αυτό που πρόκειται να διεξαχθεί 

7-9 Νοεμβρίου 2024 στη Ρόδο, οφείλει να μην είναι κοσμικού χαρακτήρα -

φωτογραφίες με  ̈κουστούμια και αγκαλιές με Υπουργούς ̈ - αλλά διεκδικητικού 

χαρακτήρα». 

Τέλος καλεί και παρακαλεί όλους τους δημάρχους «να αναλάβουμε την 

προστασία του πρώτου κυττάρου της οργάνωσης της ελληνικής κοινωνίας». 

 

 


